
Zápis z jednání komise pro podporu podnikání a zaměstnanosti 

Rady města Kyjova č. 4/2019 
 

Datum: 21. listopadu 2019 v 17.00 hodin 

Místo konání: zasedací místnost Rady města Kyjova 

Přítomni: Ing. Antonín Rajda, Ing. Jarmila Polášková, Ing. Petr Valihrach, Milan Pokorák, 

Bc. Petr Zálešák, Radek Seloucký, Miroslav Frodl, JUDr. Karel Longaver 

Omluveni: Daniel Čmelík 

Neomluven: Kamil Filípek 

Zapisovatel: Ing. Zálešák Adam 

Ověřovatel zápisu:  

Hosté:  

Jednání řídil:  

 

 

Program jednání:  a) zahájení 

   b) zvýšení parkovného na Masarykově náměstí 

c) vinařská ulička 

d) diskuze 

e) usnesení a úkoly 

f) závěr 

 

a)  Zahájení:  

Úvodní slovo pronesl zapisovatel zápisu Ing. Adam Zálešák z důvodu absence předsedy 

komise pana Kamila Filípka. Komise rovnou přešla k bodu b) z programu jednání. 

 

 

b) Zvýšení parkovného na Masarykově náměstí 

Na toto téma se strhla otevřená diskuze, kdy každý z členů interpretoval svůj názor. Všichni 

členové se shodli, že nemají dostatečné informace o záměrech města, jestli chce město Kyjov 

vytlačit auta z náměstí nebo pouze zvýšit cenu parkovného v porovnání s ostatními stejně 

velikými městy. 

Pan Petr Zálešák přednesl svůj návrh, kde doporučuje upravit systém parkovného na 

Masarykově náměstí v Kyjově v následující podobě: 

Prvních 15 minut zdarma, hodina 30 Kč, minimální platba 5 Kč. 

 

Na to reagoval pan Valihrach, že je potřeba zjistit výše zmíněnou vizi města a podle toho dále 

postupovat. 

 

Pan Longaver oponoval městem Hodonín, že navrhovaných 30 Kč za hodinu je na tak malé 

město, jako je Kyjov přehnané. 

 



Pan Pokorák následně uvedl, že se nemůže adekvátně vyjádřit, pokud nebude znát strategii 

města. 

Následně se ke slovu dostal pan Frodl, který je toho názoru, že pokud město vytlačí dopravu 

z náměstí, tak se sníží podnikatelská činnost ve středu města. 

 

S tímto souhlasil pan Rajda, který danou problematiku doplnil konstatováním, že když 

z náměstí vytlačíme automobilovou dopravu, tak kam ji pak přemístíme, když město Kyjov 

nemá dostatečné parkovací prostory v blízkém okolí náměstí. 

 

Závěrem pan Petr Zálešák navrhl rekonstrukci a rozšíření parkoviště za kulturním domem. 

Pan Valihrach doplnil návrh o možnost využití dotačního titulu Ministerstva životního 

prostředí na vsakovací plochy. 

 

 

c) Vinařská ulička 

Členové komise se shodli, že z důvodu absence předsedy a zároveň zpětné vazby na minulý 

zápis z jednání komise se tímto bodem nebudou zabývat. 

Pan Valihrach v návaznosti na podporu cestovního ruchu v Kyjově navrhnul zviditelnit 

naučnou fotografickou stezku Moravské Toskánsko v podobě doplnění cedulí v této oblasti. 

Bylo mu odpovězeno, že zviditelnění je dostatečné, že existují webové stránky a jiné aplikace 

pro fotografy a turisty. Tato problematika tedy zůstává otevřená do dalšího jednání. 

 

c)  Usnesení a úkoly: 

 

Usnesení č. 1 – 4/2019 (2-5-1) 

Komise navrhuje Radě města Kyjova nezvyšovat cenu parkovného na Masarykově 

náměstí v Kyjově. 

 

Usnesení č. 2 – 4/2019 (3-4-1) 

Komise doporučuje Radě města Kyjova upravit systém parkovného na Masarykově 

náměstí v Kyjově v následující podobě: 

Prvních 15 minut zdarma, hodina 30 Kč, minimální platba 5 Kč. 

 

Usnesení č. 3 – 4/2019 (8-0-0) 
Komise doporučuje Radě města Kyjova rekonstrukci parkoviště za kulturním domem 

o rozšíření kapacity s možností využití dotačního titulu Ministerstva životního 

prostředí na vsakovací plochy. 

 

Úkol č. 1: 

Předseda komise musí předložit návrh, jaký záměr má Město Kyjov s parkováním na 

Masarykově náměstí a blíže upřesnit bod k projednání. 

 

 

 

 

 



d)    Závěr 

Usnesení č. 4 – 4/2019 (8-0-0) 

Komise pro podporu podnikání a zaměstnanosti schvaluje ověřovatelem zápisu 

z jednání pana Bc. Petra Zálešáka. 

Na závěr jednání bylo dohodnuto, že další jednání komise bude předběžně svoláno na 

neurčito. 

 

Kamil Filípek 

předseda komise pro podporu podnikání a zaměstnanosti 

 

Vyhotovil: 

Ing. Adam Zálešák 

 

Ověřil: 

Bc. Petr Zálešák 


